
 

 

Zasedání školské rady - 17. 10. 2024 

• Termín jednání – čtvrtek 17. 10. 2024 od 10 hod. v ředitelně školy  

• Přítomni:  

- Za školskou radu (ŠR): Mgr. Hana Lukešová Bartáková, Ing. Radmila Hanáková, Mgr. Elena 

Maixnerová 

- Za vedení školy: PaedDr. Marie Vlčková, Mgr. Lenka Přibilová, Mgr. Věra Stiborová 

 

Bylo řešeno následující:  

• Jednací řád ŠR – byl projednán a jednomyslně schválen.  

• Požadavek nové ŠR na předložení zápisů ŠR z předchozích let – zajistí a přepošle vedení školy 

do konce 10/2024. 

• Zápisy ze ŠR – rodiče budou informováni prostřednictvím Bakalářů, že zápisy naleznou na webu 

školy v záložce školské rady – termín uveřejnění informace, co nejdříve.  

• Preventivní programy pro žáky hrazené zřizovatelem, které se mají uskutečnit do konce r. 2024 

– informace o programech podala Ing. Hanáková a Mgr. Maixnerová. Vše koordinováno se 

školním poradenským pracovištěm (ŠPP). Následně byla zmíněna zpětná vazba od učitelů na 

školení k programu Všech pět pohromadě, který absolvovali koncem září 2024 (Mgr. Belková, 

Mgr. Chlumský a Mgr. Maixnerová).  

• Obědy ve škole – řešena problematika stravování žáků, reakce ZŠ na stížnosti rodičů je – 

ochutnávkový týden ve školní jídelně určený pro rodiče žáků v termínu do 21. 10. – 25. 10. 

2024 od 11:00 – 11:30 hod. 

• Požadavek ŠR na zjištění spokojenosti žáků s kvalitou obědů – návrh na zapojení školního 

žákovského parlamentu, informace zjistit od žáků na třídnických hodinách a udělat průzkum 

spokojenosti žáků formou dotazníku – úkol do příštího zasedání ŠR – zajistí vedení ZŠ 

• Debata o zřízení anonymní schránky na stížnosti, přání a podněty – na základě sdělení p. 

ředitelky a jejího jednání se školním žákovským parlamentem, tak není o tuto anonymní 

schránku ze strany žactva zájem. 

• Řešen podnět od předsedkyně ŠR p. Lukešové Bartákové ohledně Bakalářů – chybí nějaký 

srozumitelný manuál, časté výpadky a nefunkčnost systému. Zjistit, kde je problém v přenosu 

– zjistí vedení ZŠ co nejdříve.  

 

Na webových stránkách není kontaktní osoba, s kým problémy ohledně Bakalářů řešit, s kým 

se poradit.  

 

Návrh ze strany vedení ZŠ – přidat kontakt k řešení problémů pro zákonné zástupce – správu 

zajišťují učitelé Mgr. Igor Mazálek a Mgr. Jakub Jedlička. Bude zveřejněn v kontaktech na 

stránkách školy.  

 

• Informace o třídních schůzkách a hovorových hodinách budou zákonným zástupcům žáků 

zasílány s cca týdenním předstihem centrálně z ředitelství školy, nikoli od třídních učitelů.  

• Čas začátku konání třídních schůzek (TS) – požadavek školské rady na změnu času konání TS, 

a to pro 1. stupeň v 16.00 hod. a pro 2. stupeň od 16.30 hod. Touto změnou by se mělo 

dosáhnout časového komfortu pro zákonné zástupce dětí, kteří mají děti jak na 1. stupni, tak 

na 2. stupni ZŠ.  

 



 

 

• Řešen podnět od předsedkyně ŠR p. Lukešové Bartákové ohledně vyzvedávání žáků z družiny.  

 

- Mnohdy je chaotické, časové prostoje rodičů  

- V případě nemoci vychovatelky informovat zákonné zástupce o rozdělení žáků do 

odlišných skupin – navrhnout, jak to prakticky zajistit 

- Vyzvedávání žáků z družiny bude nyní od hlavního vchodu z důvodu rekonstrukce, žáci 

budou hlavním vchodem vcházet i vycházet 

• Zasedání ukončeno v 11 hodin. 

• Další body jsou k projednání, termín příštího zasedání ŠR – čtvrtek 21. 11. 2024, 10.00 hod. 

v ředitelně školy. 

 

Zapsala: Mgr. Elena Maixnerová, 17. 10. 2024 
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